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PROTOKÓŁ Nr 5 / 2019 

 Z POSIEDZENIA ZARZĄDU  STOWARZYSZENIA GMIN PRZYJAZNYCH ENERGII 

ODNAWIALNEJ 

 

 

W  dniu 02.12.2019 r. w Margoninie odbyło się posiedzenie Zarządu Stowarzyszenia Gmin 

Przyjaznych Energii Odnawialnej.  Posiedzeniu przewodniczył Pan Leszek Kuliński Przewodniczący 

Zarządu SGPEO. W posiedzeniu uczestniczyli Członkowie Zarządu SGPEO,  lista obecności stanowi  

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie  i  powitanie  Członków  Zarządu  i  Komisji  Rewizyjnej. 

2. Stwierdzenie  kworum  do  ważności  obrad  podejmowania  uchwał. 

3. Przyjęcie  porządku  obrad. 

4. Przyjęcie  protokołu  z  posiedzenia  Zarządu  SGPEO  w  dniu  2 lipca 2019 r. w Korszach. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu SGPEO w sprawie przystąpienia Gminy Czernica do SGPEO. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu SGPEO w sprawie wystąpienia Gminy Sławno ze SGPEO. 

7. Informacja Biura SGPEO w sprawie przedstawionego przez Ministerstwo Energii 

zmodyfikowanego projektu Polityki energetycznej Polski do roku 2040. 

Od godz. 13.00 

8. Spotkanie z Panią Ewą Magiera – Prezesem Polskiego Stowarzyszenia Fotowoltaiki. 

Omówienie możliwości nawiązania współpracy z Polskim Stowarzyszeniem Fotowoltaiki.   

9. Wypracowanie sposobu i możliwości podjęcia działań przez SGPEO w kwestii dostosowania 

zapisów w Miejscowych Planach Zagospodarowania Przestrzennego w gminach do przepisów 

ustawy z 2016 r. o inwestycjach w zakresie elektrowni wiatrowych. 

10. Sprawy różne. 

11. Sprawy  organizacyjne. 

12. Zamknięcie  obrad. 

Ad.1, Ad.2  

Obrady otworzył  Pan  Leszek  Kuliński – Przewodniczący  Zarządu Stowarzyszenia Gmin Przyjaznych 

Energii Odnawialnej witając wszystkich  obecnych. Przewodniczący na podstawie listy obecności 

stwierdził kworum.  

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad. Porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad.4 

  

Protokół  z  posiedzenia  Zarządu  SGPEO  w  dniu 2 lipca 2019 r. w Korszach  został  przyjęty  

jednogłośnie. 

  

Ad.5 

 

Zarząd SGPEO przyjął jednogłośnie uchwałę w sprawie przyjęcia Gminy Czernica do Stowarzyszenia 

Gmin Przyjaznych Energii Odnawialnej. 
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Ad.6 

 

Zarząd SGPEO przyjął jednogłośnie uchwałę w sprawie wystąpienia Gminy Sławno ze 

Stowarzyszenia Gmin Przyjaznych Energii Odnawialnej. 

 

Ad.7 

 

Dyrektor Biura SGPEO przedstawił informację w sprawie uwag zgłoszonych przez SGPEO do 

przedstawionego przez Ministerstwo Energii zmodyfikowanego projektu Polityki energetycznej Polski 

do roku 2040. 

 

Ad.8 

 

Pani Ewa Magiera – Prezes Polskiego Stowarzyszenia Fotowoltaiki zaprezentowała wspólnie z Panem 

Konradem Gorzkowskim działalność nowopowstałego Polskiego Stowarzyszenia Fotowoltaiki. Po 

dyskusji wskazano na potrzebę podjęcia współpracy z uwagi na wiele zbieżnych kwestii  dotyczących 

fotowoltaiki. Pani Prezes zaprosiła SGPEO do uczestnictwa w Kongresie Fotowoltaiki planowanym na 

kwiecień 2020 r. w Warszawie.  

 

Ad.9 

 

Głównym tematem tego punktu posiedzenia Zarządu SGPEO była sprawa problemów samorządów 

gminnych z dostosowaniem do obowiązujących przepisów kwestii odległości zabudowy 

mieszkaniowej od farm wiatrowych, a co za tym idzie wypracowanie sposobu i możliwości podjęcia 

działań przez SGPEO w kwestii dostosowania zapisów w Miejscowych Planach Zagospodarowania 

Przestrzennego w gminach do przepisów ustawy z 2016 r. o inwestycjach w zakresie elektrowni 

wiatrowych. W ramach posiedzenia prezentację obrazującą w/w problem przedstawił Pan Filip 

Sokołowski - urbanista. W najbliższym, czasie przy zakładanej współpracy z PSEW podjęte zostaną 

inicjatywy zmierzające do opracowania i przedstawienia odpowiednim władzom RP propozycji zmian 

ustawowych regulujących tę materię. 

 

Ad.10 

 

Zarząd SGPEO wyraził zgodę na zakup nowego laptopa na potrzeby Biura Zarządu SGPEO. 

 

Ad.11, Ad.12 

 

Ustalono, że następne posiedzenie Zarządu SGPEO odbędzie się pod koniec stycznia 2020 r. w 

Gminie Chojnice. Wobec stwierdzenia wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Zarządu zamknął 

posiedzenie dziękując wszystkim za obecność. 

 

 

 

 

Protokołował :                                                                     Przewodniczący Zarządu 

                                                             Stowarzyszenia Gmin Przyjaznych Energii Odnawialnej 

                      

             Jan Hasiuk                                                                       Leszek Kuliński                                                                                                                  

  


